

REFERATPROTOKOLL STYRELSEMÖTE SSDK KARLSHAMN

Datum: 2024-11-14

Plats: Svaneviks Bryggförening

Närvarande: Lina Danerklint, Pontus Alenlöv, Mattias Borgkvist, Markus Forsberg, Sabina Ringius

1. Öppnande av mötet

- Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Protokolljusterare

- Lina valdes till protokolljusterare.

3. Inkomna skrivelser

- Joakim Rochford skickade information om kommunens Visionsmöte för Väggaområdet. Cirka 20 andra föreningar hade varit med. Om politikerna beslutar sig för att fortsätta, kommer det bli fler möten. Då bör vi vara med.
- Ølstykke Dykkerklub från Danmark undrar om vi på något vis kan arrangera en weekend 12-15 personer. Vi pratade om det och kom fram till att vi kan hjälpa till med luftfyllning och en båttur. Skulle kunna generera en liten inkomst. Eventuellt visa dem vrakkyrkogården i Karlskrona. Mattias svarar dem och informerar om upplägget, samt att vi behöver veta när de kommer så att vi kan planera.

4. Utgående skrivelser

- Inga.

5. Ekonomi

- Alla fakturerade intäkter har inkommit.
- Antal medlemmar är just nu 94.

6. Dykning

- Några klubbdyk har genomförts sedan förra mötet, samt Väst kustresa och Divers night. Ganska mycket dykning under året trots att stora båten ej var brukbar under lång tid på grund av renovering.
- Ska vi i fortsättningen bjuda in grannklubbar? Vi beslutade att bli bättre på att bjuda in grannklubbarna på några av våra events. Nästa kommer att bli Trettondedagsdyket då vi skickar inbjudan till grannklubbarna.
- Vi kör HLR-kurs i badhuset kommande lördag. Fyra anmälda.
- Pontus planerar att ta hit Rasmus Ravnsborg från Diving Unlimited för att hålla kurs i service av booster och regulatorer.
- Hur gör vi med ambitionsnivå för dykplaneringen 2025. Det kommer bli lite justeringar i styrelsesammansättningen nästa år, så vi diskuterar vidare vid årsmötet.
- Mattias B och Markus F tar på sig att dra i Trettondedagsdyket.

7. UV-rugby

- Axel har varit i Grekland och deltagit i Junior EM. Sverige kom 4:a.
- Joakim köper in en låda som är låsbar, så att vi kan låsa in vår utrustning som vi har i badhuset. Tyvärr har många masker försvunnit.

8. *Fridykning*

- Inget nytt.

9. *Utbildning*

- Jerry planerar Teams-möte med instruktörerna för att runda av 2024 och planera 2025. Diskutera aktiviteten i badet.
- Hur kan vi utbilda fler? Vi är 6 instruktörer men utbildar väldigt få. En lösning diskuterades där klubben står för utbildning av instruktörer så att vi blir fler som kan utbilda på ideell basis i klubben. Styrelsen är positiv. Mattias kan tänka sig att ta upp att bli instruktör igen. Vi kollar runt lite intresset i klubben.

10. *Kompressorboden*

- Fyra flaskor av klubbens som ska tryckas. Vi behöver ha sex flaskor för att få rabatt hos Brandab. Mattias B har minst en samt Forsberg någon, så det kommer lösa sig. Mattias B går ut med en blänkare till medlemmarna så kanske vi får in fler.
- Ny syrgasflaska på plats och en ny finns att hämta hos leverantören.
- Helium börjar bli lågt. Skulle behöva ta hem en ny flaska snart.
- Service regulator beställd av Tenglin.
- Per Eriksson servar kranen på en av flaskorna som är dålig.
- Forsberg rensar bland ekonomipärmarna i KB, så att vi kan kassera dessa. De tar upp onödig plats. Mattias B kan vara behjälplig.
- Förstasteg till boostern inköpt ej inköpt ännu.
- Vi behöver mer syrgasfett som vi använder vid service, samt en ny dykflagga till Moby. Beställs samtidigt med första steget till boostern av Forsberg.

11. *Båtarna*

- Morgan och Janne har tagit upp Svarten.
Janne ombesörjer att motorn lämnas till Service.
Motorstativ inköpt till Svartens motor.
- Regelverk uppdaterat max 12 dykare/passagerare utöver besättning på 2.
Mattias B uppdaterar det som ligger på hemsidan.
- Dekalerna är klara, Morgan hämtar dessa hos leverantören.
- Status Moby. Oljeläcka vid oljefiltret en dålig skarv behöver åtgärdas.
- Mattias P har fått ritning för att fixa nytt ekolodsfäste i rostfritt.
- Flytta ekolodet till babordssidan istället. Oftast lägger vi till med styrbordssidan mot klipporna.
- Hur hanterar vi underhåll på Moby?
 - Bonussystem med billigare utfärder?
 - Diskussion på årsmötet om vi kan behålla Moby. Framförallt är det ett problem att vi är för få som har tid för skötsel och underhåll.

12. Hemsida

- Mattias har kollat med annonsering i badet. Det finns en skärm i entrén vi kan använda. Vi behöver fixa en minnessticka med bilder eller film. Kan vi använda Kalles film vi använt tidigare? Behöver en uppdateras på något vis?

13. Trivsel

- Planen var att boka in något för de som hjälpt till att fixa med båten, men det har inte hunnits med på grund av tidsbrist.
- Joakim ej närvarande. Inget nytt kring studiebesök på marinen.

14. Åtgärds punkter

Mattias B

240514: Förbättra infon på hemsidan om medlemskap och hur man blir medlem.

240924: Publicera förtydliga regelverk. Max 12 dykare.

241114: Skicka ut info om provtryckning.

241114: Meddela Ølstykke Dykkerklub om upplägg för dykning till nästa höst.

Markus

220913: Upprätta lista på vilka som har nycklar till Moby.

240924: Samla in nycklarna till Moby för förvaring i styrelsens skåp.

240924: Köpa in förstasteg + slang till booster.

241114: Köp in syrgasfett och dykflagga till Moby

241114: Rensa bland "ekonomipärmarna" i KB.

Mattias P

241114: Fixa nytt ekolodsfäste. Kolla om vi kan flytta det till babordssidan.

Pontus

240514: Följ upp möjlighet för fridykarinstruktör.

Joakim

240924: Kolla möjlighet att hålla föredrag, marinens verksamhet.

241114: Köp in låsbar låda för klubbens utrustning i Vägga.

15. *Övrigt*

- Har alla som ska väljas om planerat ställa upp för omval? Lina meddelar att hon inte kommer ställa upp för omval. Informerar valberedningen.
- Dekaler inköpta. Ska monteras på båten till våren, samt mindre till försäljning i KB.

16. *Nästa möte*

- 23/1-25. Fokus att förbereda årsmöte.

17. *Avslutande av mötet*

- Ordförande avslutade dagens möte.

.....
Mattias Borgkvist
Ordförande

.....
Sabina Ringius
Sekreterare

.....
Lina Danerklint
Justerare